
 
 
 
 
 
 
 

DAGSORDEN til generalforsamling i Fruens Bøge Tennisklub  
mandag d. 24. marts 2025 kl. 19.00 i mødelokalet, Dalumhallen, Mejerivej 1 

 
1. Valg af dirigent 

 
2. Bestyrelsens beretning 

 
3. Fremlæggelse af regnskab for 2024 til godkendelse og forslag til budget 2025 

 
4. Indkomne forslag: 

Der er indkommet følgende forslag: 
 

a. Fra Bodil Ravn - FORSLAG TIL VEDTÆGTSÆNDRINGER 

• §11 ændres 
• så regnskabet og budget offentliggøres før generalforsamlingen og 
• så fristen for medlemmernes forslag til punkter på generalforsamlingens dagsorden annonceres 

af bestyrelsen. 
• NYT FORSLAG (ændringerne består af følgende tilføjelser markeret med fed) 
• §11 Generalforsamlingen indkaldes via klubbens hjemmeside samt opslag i klubhuset med 

mindst 3 ugers varsel. 
• Dagsorden skal indeholde en specificeret angivelse af de forslag, der ønskes behandlet. 

Desuden offentliggør bestyrelsen regnskabet og forslag til budget senest 1 uge før afholdelse 
af generalforsamlingen. 

• Til den ordinære generalforsamling skal forslag fra medlemmerne være indgivet skriftligt til 
bestyrelsen senest den 15. februar for at kunne optages på dagsordenen, og bestyrelsen 
orienterer med opslag i klubhuset og på hjemmesiden medlemmerne senest 31. januar om 
fristen for forslag. 

 
b. Erik Mader - FORSLAG TIL VEDTÆGTSÆNDRINGER 

• §7 Hele bestyrelsen tegner klubben i økonomiske transaktioner. 
• §7 Nuværende formulering: 
• Ved økonomiske transaktioner fra 0 til 20.000 kr. tegnes klubben af formanden og kassereren. 
• Ved økonomiske transaktioner fra 20.000 kr. til 50.000 kr. tegnes klubben af formanden og 

kassereren. 
• Ved økonomiske transaktioner over 50.000 kr. tegnes klubben af hele bestyrelsen. 
• Begrundelse: 
• Man kan overveje, om det ikke er mere demokratisk, hvis det er hele bestyrelsen, som altid 

tegner klubben ved økonomiske transaktioner. 
• Der er nogle atypiske bestemmelser og formuleringer i Vedtægterne, som formentlig skyldes 

nogle konkrete sager i fortiden, hvor det har været godt at kunne handle resolut, men i dag er 
der jo lettere at oprette fx en digital tråd og høre de øvrige medlemmer af bestyrelsen, om 
udgiften er en god ide. 

• Alternativt kan man også sløjfe bestemmelsen om, at 
• Ved økonomiske transaktioner fra 20.000 kr. til 50.000 kr. tegnes klubben af formanden og 

kassereren, 



• så man bevarer beløbet fra 0 til 20.000 kr., hvis man ønsker at beholde en mulighed for akut 
handling. 

• Hvis man ønsker at beholde alle bestemmelserne, kan man indholdsmæssigt og sprogligt slå 
de første to sætninger sammen, da det jo er de samme to medlemmer af bestyrelsen, der har 
kompetencen. Det vil være mest stringent. 

• Så vil der stå: 
• Ved økonomiske transaktioner fra 0 til 50.000 kr. tegnes klubben af formanden og kassereren. 

c. John Hansen, Anita og Niels Skeby, Flemming Schultz, Henrik Pedersen, Jørgen 
Bangsgaard, Steffen Magnussen, Thora og Kim Delmar. 

 
1) Vi foreslår, FBT tennistræning som en selvfinansierende ydelse, som Fruens Bøge Tennis Klub 

tilbyder til alle medlemmer. Træning af tennisspillere, elite såvel som breddespillere, skal være 
selvfinansierende. Således at hver enkelt kategori af spillere, såvel juniorer, seniorer, veteraner, 
skal afholde alle udgifter som er forbundet med træning f.eks. udgifter til træner, baneleje og 
bolde mv. Vi foreslår, at hver enkelt kategori af træningsenheder, om det er juniorer, seniorer, 
elite, veteraner eller bredde, i samarbejde med klubben kasserer, skal fremlægge særskilte 
regnskaber så økonomien i træningsindsatsen bliver transparent for medlemmerne. Dette skal 
formidles på klubbens hjemmeside. Vi foreslår, at som supplement til finansieringen af 
træningen, kan bestyrelsen tilføre et fast beløb på maksimalt 50.000,00 kr. årligt til hver afdeling 
(beløbet tages op med medlemmerne hvert år på generalforsamling).  

 
2) Vi forslår, at klubben skal have 3 stående udvalg, et ungdomsudvalg, et senior-/motionistudvalg 

og et veteranudvalg, frem for i dag hvor der kun er et ungdomsudvalg og et senior-
/motionistudvalg. Dette for at tydeliggøre klubbens DNA og for at vise, at alle medlemmer er 
ligeværdige og lige vigtige i klubben. Udvalgene indstiller til bestyrelsen, hvilke prioriteringer 
man har i hvert budgetår. Hvert udvalg, som består af en fra bestyrelsen, træner samt 1-2 
frivillige, tager sig af træningen, turneringerne og lignende aktiviteter.  

 
3) Vi foreslår, at referater fra bestyrelsesmøder lægges på hjemmesiden senest 14 dage efter hvert 

møde. Derved inddrages medlemmerne i bestyrelsens fremdrift på blandt andet de beslutninger 
som generalforsamlingen har taget. 
 

5. Fastsættelse af indskud og kontingent 
Bestyrelsen fremlægger et forslag om bibeholdelse af kontingent pr. maj 2025 
 

6. Valg af formand i lige år 
 

7. Valg af kasserer i ulige år 
 

8. Valg af bestyrelsesmedlemmer, 2 u ulige år og 3 i lige år: 
Hanne Bondgaard og Trine Lynge Albertsen er på valg (begge villige til genvalg) Lis Gaba stiller 
op til valg til nuværende ledig plads i bestyrelsen 
 

9. Valg af bestyrelsessuppleanter 2 suppleanter hvert år 
 

10. Valg af 2 revisorer og 1 revisorsuppleant 
 

11. Eventuelt 
 

 

 

 


